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Dagsorden og referat. 

Mandag den 4. november 2024 

Tilstede: Anker, René, Skytte, Kasper, og Anette 

Afbud: Lisbeth, Camilla 

1. DBU Børneklub. Børnepolitik se oplæg fra René 

2. DBU Get Movin 

3. FCK børnefodbold 

4. BUT 

5. Restancer og refundering af trænerkontingent 
6. Opdatering af økonomi  
7. Opsamling fra strategidagen – hvad er næste step? 

8. Evaluering af første halve år med FCK 

9. Materialer indkøb ønsker og behov – tøjsponsor, status ved Skytte 

10. Evt. 
11. Næste bestyrelsesmøde. 

Ad. 1. 

 

10. november skal René og Sofia til Get Movin informationsmøde i Humlebæk.  

Den 11. november kl. 17.30 til 19.00 kommer Laura fra DBU København til et møde med 
børnetrænerne omkring DBU’s børnesyn og børnestrategi. Gerne deltagelse af børnetrænerne 
og bestyrelsesmedlemmer. Lokale er booket. 

Sofia og René har skrevet videre på børnepolitikken, som skal godkendes af bestyrelsen. Når vi 
ikke har drenge i klubben, skal vi have en aftale med en klub som vi kan henvise drengene til. 
Vi skal dokumentere at vi lægger vægt på børnefodbold både organisatorisk og økonomisk. 
Dette arbejde er René og Sofia i gang med. 

Ad. 2. 

 

Sofia og René har afholdt møde med Helene fra DBU København vedr. Get Movin. Der er 
involveret nogle midler til klubben, når vi bliver Get Movin klub. Midlerne skal anvendes til at 
uddanne piger og kvinder til at være trænere, etablere samarbejde med SOF og skoler i 
lokalområdet samt have ”flytbar fællestræning” i samarbejde med andre klubber i 
lokalområdet. Vi har valgt at starte med at have særligt fokus på U10 og U11 årgangene.  

Ad. 3 

 

FCK har lanceret et nyt børnefodbolds koncept. Konceptet blev præsenteret af FCK for de 
trænere der var til stede onsdag den 23. oktober. René er inviteret til samarbejdsklubmøde i 
Parken på torsdag. Vi har fået tilknyttet en ny klubudvikler som hedder Malou. 

Ad. 4 

 

Vi skal så småt til at se os om efter en ny børneudviklingstræner, da Sofia bliver færdig med sin 
uddannelse som cand. Scient. San. I idræt. Sofia har tilkendegivet at hun stadig, i det omfang 
det er muligt, gerne vil være tovholder på DBU-børneklub og Get Movin projekterne. 

Ad. 5 

 

René og Sofia opdaterer en liste over de trænere som skal have refunderet deres døtres 
kontingent.  

Skytte betaler kontingent tilbage, når hun har en liste.  
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Ad. 6 

 

Gennemgang af regnskabet. Vi skal være opmærksomme på refusion af kurser fra Københavns 
kommune. Anker har nogle udgifter til Veo, dommerhonorar og nogle udgifter til café.   

Ad. 7 

 

Bestyrelsen har valgt at sætte kontingentet op med 200 kr. pr. halvår for alle medlemmer. 
Pengene skal bruges til at ansætte en person på en deltidsstilling. Vi har brug for en 
administrativ medarbejder som har økonomisk indsigt og administrativ flair. Personen får 
ansvaret som kassér og ansvaret for medlemskartoteket. 

Anker udarbejder en besked til alle medlemmer vedr. kontingentstigning. 

Alle skal sende noter til Anker som laver et samlet skriv for strategidagen.  

Vi skal sætte en ansvarlig på i forhold til at undersøge mulighederne i app til frivillige. Dette er 
et punkt til næste bestyrelsesmøde. 

Vi skal på baggrund af de erfaringer vi har gjort os med efterårets hjemmekampe, udarbejde 
en ”hjemme-kamps-manual”. Den skal være færdiggjort i starten af det nye år. Dette er et 
emne på næste bestyrelsesmøde. 

Ad. 8 

 

Vi vil forsøge at skabe en bedre relation mellem FCK 1. holdet og børne- og ungdomsholdene. 
Evt. kunne 1. holdet komme og træne pigerne en gang hvert halve år. Vi vil forsøge at lægge 
hjemmekampe for børne- og ungdomshold på samme dato som FCK kvinder. Kampene skal 
lægges tidligere, da pigerne så har mulighed forat tage på stadion efter deres egen kamp.  

Ad. 9  Der er behov for indkøb af bazooka mål. Vi anbefaler indkøb af 10 stk. Anker taler med 
Rebecca om materialer til klubben.  

Skytte har møde i morgen med Adidas og Unisport mhp. at skrive en kontrakt. Anker skriver ud 
til trænerne at vi skifter tøjleverandør til Adidas.  

Ad. 10 • Anker har fundet en træner til U16 teamet – skal varetage træning af de næstbedste 
spillere efter årsskiftet. Amanda laver træningsprogram til årgangen.  

• Allan har forhandlet rabat på et Veo kamera – vi skal betale abonnement pr. kamera.  
• Julefrokost for trænere og ledere den 9. december – Anker sender invitationen ud.  
• Anker har søgt en del banetid til banefordelingen. Er blevet kontaktet af kommunen, 

da vi blive betragtet som en professionel klub.  
• Opsætning af akustikplader i klublokalet. 
• Vi sælger vores bordfodboldspil. Kasper er ansvarlig. 
• Anette har ansvaret for at få afsat vores gamle vaskemaskine og tørretumbler. 

Ad. 11 4. december kl. 19.15 til 21.00 

 


